


Health, Safety & Environmental Policy

JESCO consider Health, Safety, and Environment as an integral part of our business and organizational culture. We shall show our commitment by:

- Protecting the Environment and ensuring Health and Safety of our employees, contractors, visitors, and communities is always our priority.
- Complying with all applicable laws, regulations and other requirements related to Health, Safety and Environment.
- Ensuring proper use and maintenance of equipment, systems and facilities to provide a safe work atmosphere to our employees, contractors, visitors and neighboring communities and aim towards a safe and injury free company.
- Conserving resources and preventing pollution.
- Ensuring that wastes are re-used, recycled or disposed in a safe and environmentally sound manner.
- Promoting Health, Safety and Environmental Awareness and developing the required level of knowledge and skills in all employees and contractors through need based training and internal communication.
- Setting Objectives, Targets and Programs to drive continual improvements in our Health, Safety and Environmental Performance and measure our achievements against the targets set.
- Active consultation and participation of our employees on Health, Safety and Environment related matters.

JESCO established Integrated Management System on Health, Safety and Environment in accordance with ISO 45001:2018 and ISO 14001:2015.

This policy is reviewed periodically to ensure its suitability and relevance to our business.


Laurent Bardet
General Manager
1-September-2022

سياسة السلامة والصحة والبيئة

شركة الجبيل لخدمات الطاقة (جيسكو) تعتبر السلامة و الصحة المهنية و حماية البيئة جزءاً لا يتجزأ من عملنا و ثقافتنا، ويجب أن نظهر التزامنا بالتالي:

- من أولوياتنا حماية البيئة والتأكد من سلامة وصحة موظفينا والمقاولين و الزوار وكذلك المجتمع.
- الامتثال لجميع القوانين واللوائح والمتطلبات الأخرى المتعلقة بالصحة المهنية والسلامة والبيئة.
- العمل على المحافظة على المعدات والأنظمة و المرافق لتوفير بيئة عمل آمنة لموظفينا والمقاولين والزوار والمجتمعات المجاورة، وهدفنا المضي- قدماً لنصبح شركة ذات بيئة عمل امنه وخالية من الإصابات.
- المحافظة على الموارد ومنع التلوث.
- ضمان أن يتم إعادة استخدام النفايات وإعادة تدويرها أو التخلص منها بطريقة آمنة وسليمة بيئياً.
- خلق وعي لدى الموظفين بالسلامة والصحة المهنية وأهمية المحافظة على البيئة وتحقيق القدر المرجو من المعرفة والمهارة لدى الموظفين والمقاولين بواسطة التدريب والتواصل المباشر.
- تحديد الأهداف والغايات والبرامج لدفع عجلة التحسينات المستمرة في أداء الصحة والسلامة والبيئة لدينا وقياس إنجازاتنا مقارنة بالأهداف المحددة.
- تعزيز الاستشارات ومشاركة الموظفين في الأمور المتعلقة بالصحة والسلامة والبيئة.

قامت شركة الجبيل لخدمات الطاقة (جيسكو) بتأسيس نظام إداري متكامل للسلامة والصحة المهنية والمحافظة على البيئة وسياق المنظمة وفقاً لأنظمة ISO 45001:2018, ISO 14001:2015

وتتم مراجعة هذه السياسة بشكل دوري لضمان صلاحيتها وملاءمتها لأعمالنا.

لورينت بارديت
المدير العام
15 صفر 1444